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Verslag jaarvergadering GV Sportlust Julianadorp. 

Datum : 12-03-2025 

Locatie: MFC Dorpshuis. Middelzand 3504 1788 ES Julianadorp. 

 
Aanwezig namens het bestuur:  

Dhr. C Beekes (voorzitter), Dhr. P. Zwart (secretaris) Mevr. M.A.C. Beekes Korver (penningmeester). 

Namens de leden:  

Mevr. M. v.d. Vliet, Mevr. L Grinwis, Mevr. J. de Haan, Mevr. G. Essen van Zand,  
Mevr. F. van Rossum, Mevr. R. Heerlien, Mevr. P. Bovenkerk, Mevr. L. Rustige. 

Digitaal namens de leden: Dhr. D. Pronk, wettelijk vertegenwoordiger. 

 

 
1. Opening. 

De aanwezigen worden door de voorzitter hartelijk welkom geheten. 

 

2. Mededelingen. 
Naast fysieke aanwezigheid heeft het bestuur de leden ook in de gelegenheid gesteld digitaal op de 

agenda en vergaderstukken te reageren. 

Slechts 1 wettelijk vertegenwoordiger van een jeugdlid heeft van de digitale mogelijkheid gebruik 

gemaakt. 
Tijdens de jaarvergadering van 2024 heeft het bestuur de gewijzigde statuten van GV Sportlust ter 

goedkeuring aan de leden voorgelegd. 

Geen van de leden heeft daar destijds op gereageerd, reden waarom dit agendapunt wederom op de 

agenda staat. 
 

3. Vaststellen agenda. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
4. Vaststellen concept verslag jaarvergadering 12-03-2024.  

            De leden van GV Sportlust dan wel de wettelijk vertegenwoordigers van jeugdleden zijn in de gelegenheid                    

            gesteld deel te nemen aan de algemene ledenvergadering, hetzij in een fysieke bijeenkomst hetzij               

            digitaal. Geen van de genodigden heeft gebruik gemaakt van deze gelegenheid. 
            De kascontrolecommissie heeft geen ongeregeldheden kunnen vinden in de financiële verslaglegging van              

            2023 waarmee het bestuur formeel decharge is verleend op het gevoerde financieel beleid. 

            Er zijn geen bezwaren geuit dan wel vragen gesteld over de begroting 2024 waarmee de leden        

            stilzwijgend akkoord zijn gegaan met de indexering van contributie. 
             Voorgelegd aan de leden zijn de op grond van wet WBTR (Wet Bestuur en toezicht Rechtspersonen)                    

            gewijzigde statuten en naar aanleiding daarvan, het aangepast huishoudelijk reglement. 

 Door het ontbreken van aanwezige leden kon deze niet met 2/3e meerderheid van de ingebrachte   

 stemmen worden goedgekeurd en wordt dan ook wederom ter stemming aan de leden voorgelegd in de   
 jaarvergadering d.d. 12 maart 2025. 

 
5. Vaststellen concept statuten GV Sportlust. 

Het bestuur legt de concept statuten ter stemming voor aan de leden. 
De aanwezige leden stemmen voltallig in met de gewijzigde statuten. 

Naar verwachting zal hiermee de akte spoedig notarieel passeren en aansluitend door het bestuur van GV 

Sportlust worden toegezonden aan de gemeente Den Helder, Kamer van Koophandel en de Koninklijke 

Nederlandse Gymnastiek Unie. 
 

6. Terugblik 2024  

Eigenlijk was onze huidige materialenberging van het begin af aan al aan de zeer krappe kant. 

Om turntoestellen in de zaal te kunnen zetten moeten eerst alle toestellen uit de berging gehaald worden, 
ook de toestellen die op dat moment niet gebruikt worden. Dit vraagt vooral van de trainers een forse 

extra fysieke inspanning. Met een ruimere berging hopen we dit te kunnen voorkomen. 
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Overigens, wist u dat de trainers en trainster elke keer weer alle toestellen plaatsen voordat onze sporters 

in de zaal komen en daar al snel een uur mee bezig zijn? 
Geen leuk klusje maar wel noodzakelijk want zo weten we zeker dat de toestellen veilig worden geplaatst 

en dat het niet van de turntijd van de kinderen af gaat. 

           Het weer inruimen van de berging vraagt naast een hoop gesjouw om bijna wiskundige precisie om alles                 

           er weer in te krijgen. 
De materialen van de sporters 50+ en de afdeling sporters met een beperking liggen weggestopt in een 

hoekje en zijn lastig bereikbaar. 

Ook is de berging nagenoeg niet geïsoleerd waardoor het in de winter vaak maar net boven de 7 graden 

Celsius is. U begrijpt dat dit tijdens wedstrijden voor de mensen van de wedstrijdleiding geen pretje is.  
Kortom, de ingezette route in 2023 om een ruimere berging te realiseren lijkt ons een juiste. 

Nu, 2025 lijkt het erop dat het eindelijk gerealiseerd kan worden en voor het eerst hebben we daar dan 

ook in onze begroting rekening mee gehouden. 

           Nog steeds is de afdeling turnen meisjes dermate vol bezet dat we een wachtlijst moeten hanteren. 
Dat eerste zijn we blij mee, maar het tweede  minder, vooral ook omdat er soms wel ruimte is maar die 

plek dan bezet wordt gehouden door een turnster die geregeld niet komt opdagen of zelfs geruime tijd 

achtereen afwezig is zonder opgaaf van reden. 

Besloten is dan ook dat GV Sportlust ertoe kan overgaan contact met dit meisje en haar ouders op te 
nemen met de vraag of er nog prijs gesteld wordt op deelname. 

Intern speelt iets soortgelijks, een meisje kan en mag doorstromen naar de wedstrijdploeg maar die plek 

wordt bezet door een turnster die geen wedstrijden (meer) wil turnen. 

In dat geval kan ertoe worden overgegaan de turnster uit de wedstrijdafdeling over te plaatsen naar een 
niet wedstrijdafdeling en zo ruimte te maken voor de meer ambitieuze turnster. 

 

Was het maar bij de afdeling jongens turnen zo. 

Op de maandagtraining voor niet wedstrijdgymnasten is nog ruimte zat voor aanwas. 
Met een aanpassing in tijdstip (nu tot 18.00 uur) en duur van de training (1/12 uur) hadden we gehoopt 

meer aantrekkelijk te zijn voor de jeugd, desondanks is het ledenaantal stabiel, laag, gebleven. 

Dat talent onder jongensturners toch wel een dingetje is blijkt wel uit het gegeven dat ook deze afdeling 

geen aanwas kent. 
Naast onze eigen interne turncompetitie van drie wedstrijden organiseert onze activiteitencommissie elk 

jaar diverse activiteiten voor de jeugd die vaak niets met turnen te maken hebben maar voor puur plezier 

en om de onderlinge band versterken. 

 
De afdeling gymnastiek dames 50+, wat een enthousiasme bij deze groep sporters en niet in het minst die 

van trainster Mireille.  

Een groep van pakweg 23 dames (mannen zijn uiteraard ook van harte welkom) die het ook naast het 

sporten uitstekend met elkaar kunnen vinden blijkens activiteiten die ze ook buiten de sportzaal 
ondernemen. 

Vergrijzing maakt dat ook deze groep sporters wel wat aanwas kan gebruiken. Een oproep aan de dames 

om dit toch vooral in hun omgeving te laten horen. 

 
De afdeling gymnastiek voor mensen met een beperking is uniek op zichzelf. 

Wat een blijdschap in hun sport en dat ze gewoon in een vereniging kunnen deelnemen aan een sportieve 

activiteit, weg vanachter de geraniums. 

En wat een reusachtige overwinning als een jonge vrouw, zeer angstig, toch deelneemt aan de 
gymactiviteit en hoog over een bank balanceert, ondersteunt door de één op één en hand in hand 

begeleiding. 

Maar ook het schaterlachen als een sporter een hindernis (per ongeluk?) met een bal omver schopt. 

Elke keer als wij daar even zijn wezen kijken komen we er weer met een dikke glimlach vandaan. 
Wat een fijne groep en wat een toffe begeleiding. 

 

In onze visie is een vereniging meer dan een groep van individuele sporters die onafhankelijk van elkaar 

sport bedrijven maar zit de samenhang hiervan juist verborgen in het begrip vereniging. 
Met een laagdrempelig beleid, het organiseren van diverse activiteiten en het uiten van onze dank aan de 

vele vrijwilligers die ons ondersteunen, menen we op een juiste wijze uitdrukking te geven aan onze visie 

voor een dorpse vereniging waar iedereen welkom is. En dat al sedert 1909 

 
7. Jaarrekening 2024  

Verantwoording over inkomsten en uitgaven 2024.  

Het boekjaar 2024 hebben we met een positief resultaat van € 2933,94 af kunnen sluiten. 

De aanwezige leden hebben geen vragen of opmerkingen m.b.t. de jaarrekening. 
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8. Kascontrole.  

De controlecommissie, bestaande uit Mevr. F van Rossum en Mevr. M. Weenink, rapporteert over de 
financiële administratie. 

Op 16-01-2025 heeft de commissie de kascontrole uitgevoerd en geen ongeregeldheden kunnen vinden, 

aldus verklaard d.d. 16-01-2025. 

Naar aanleiding van het advies van de commissie verlenen de aanwezige leden het bestuur decharge op 
het gevoerde financieel beleid. 

 

8. Begroting 2025.  

           Iedereen, maar ook GV Sportlust ontkomt niet aan het inflatiespook. 
De huur van de sportzaal is met 5% (in plaats van de gebruikelijke 3%) gestegen, de kilometervergoeding 

voor reizen met de eigen auto maar zoals overal, is ook  een stijging van de vergoeding van onze trainers 

alleszins te verdedigen. 

Neem daarbij de ambitie voor de uitbreiding van onze toestelberging en daarmee ook stijging van deze 
huurlasten en u begrijpt dat we niet ontkomen aan een verhoging van de contributie. 

Voor de afdelingen 50+  en gymnastiek voor mensen met een beperking met € 2,00 per 3 maanden, 

omgerekend  € 0,17 per training. 

Voor de turners en turnsters tot 18 jaar met € 3,00 per maand per training, omgerekend € 0,25 per 
training. 

De aanwezigen gaan akkoord met deze contributieverhoging. 

Al met al hebben we een conservatieve en licht positieve begroting weten te realiseren. 

 
9.         Wat verder ter tafel komt. 

 Niet aan de orde  

 

10.  Rondvraag.  
 Wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

11.  Sluiting. 

            Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering gesloten. 
 

 

 

Charles Beekes 

 
 

Voorzitter GV Sportlust 

 
Peter Zwart  

  
Secretaris GV Sportlust 
 

 


